
ZÁPISNICA
zo stretnutia Občianskej rady Radvaň v

Banskej Bystrici,
konaného dňa 4. júna  2024

v priestoroch Centra Radvaň na NĽŠ 15

PROGRAM: 

1. Otvorenie zasadnutia
2. Slovo pre hostí, podnety od občanov
3. Informácia zo zasadnutí komisií MsZ
4. Informácie k participatívnemu rozpočtu na rok 2024
5. Príprava podujatia Radvanské rande pri Hrone
6. Rôzne, diskusia
7. Uznesenie, záver

Prítomní členovia ORR:   P. Miklóši, J. Bystran,  A. Povinská, G. Tokarska, L. Majerová, P. 
Rusnák, D. Hanko , N. Bieliková, Ľ. Póčová,   L. Priehodová                                                              
Ospravedlnení:  V. Báťková, , A. Marušková                                                                                       
Neprítomný:  P. Trnka - poslanec                                                                                                          
Poslanci: R. Miškár                                                                                                                          
Ospravedlnená poslankyňa: E. Karová

Hostia: 

1. Otvorenie zasadnutia
Predseda  OR  privítal  všetkých  členov  ORR,  poslancov  mestského  zastupiteľstva,  a hostí,
skonštatoval, že zasadnutie OR je uznášania schopné. Členov. Prítomní členovia  schválili program
zasadnutia spolu so zapisovateľom a overovateľom zápisnice. 

2. Slovo pre hostí, podnety od občanov
 - p. Cimerman Ján (Poľná 15) sa informoval o projekte komunitná záhrada. Chcel vidieť projekt,
výkresy a tiež zámer danej záhrady. Uviedol tiež,  že je potrebné odborne ošetriť starý strom –
orech, ktorý sa nachádza v danej záhrade. Poslanec R. Miškár uviedol, že v termíne od 8. do 22.
júna plánuje stretnutie s obyvateľmi, aby bolo zrejmé, čo si v danej záhrade občania predstavujú,
prípadné aké aktivity by chceli robiť. Na  uvedenom stretnutí bude aj zástupca ZARESu.
Tiež  uviedol,  že  novobudované  parkovisko  na  Poľnej  ulici  –  Poľná  11-17  a jeho  napojenie
z križovatky  smerom  k polozapusteným  kontajnerom  je  potrebné  zmeniť.  Poslanec  R.  Miškár
uviedol, že postúpi požiadavku na mesto.
-  p. Kalinová Oľga (Bernolákova 24) uviedla, pretrvávajúce problémy s nedostatočnom údržbou
stromov  v danej  oblasti,  žiadala  o opílenie  vŕby,  nakoniec  však  došlo  iba  k čiastočnej
a nepostačujúcej úprave predmetného stromu. Boli vysadené stromy na okraj chodníka, čo bude
v budúcnosti  zavadzať  chodcom.  Poslanec  R.  Miškár  uviedol,  že  Marius  Pedersen  vysadil  23
stromov a kríky v súčinnosti so ZARESom ako náhradnú výsadbu za vypílené stromy. P. Kalinová
uviedla, že stromy sú nevhodne umiestnené.  Tiež, že o staré stromy sa nikto nestará. Apelovala,
aby  mestská  polícia  chodila  na  obhliadky,  keďže  sú  problémy  aj  so  psičkármi.    Požiadala
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o osadenie, resp. vybudovanie workoutové ihrisko na mieste, kde boli pred veľa rokmi plánované
detské ihrisko. V súčasnosti v danej lokalite nie sú malé deti.

3. Informácia zo zasadnutí komisií MsZ
Predseda ORR nebol prítomný na zasadnutí komisie. Ľ Póčová informovala o zasadnutí komisie
športu a mládeže. Ostatné komisie nezasadali od ostatného stretnutia ORR. 

4. Informácie k participatívnemu rozpočtu na rok 2024
Akciu vyhodnotil predseda ORR, ktorý oboznámil prítomných hostí, že nie je záujem občanov, na 
stretnutí sa okrem zástupcov MU a členov ORR zúčastnil iba 1 občan. Do 30. júna 2024 je potrebné
podať projekty. Bol navrhnutý projekt na zveľadenie priestorov pred Centrom

5. Príprava podujatia Radvanské rande pri Hrone
Predseda ORR predstavil spôsob prihlasovania sa na podujatie mailom, pri platnom prihlásení je 
potrebné uviesť počet členov a tiež vek detí.V podujatí  je samotný splav, požičanie člnov, vesty 
a občerstvenie (guláš+čapované občerstvenie). Po naplnení stavov, budú mailom zaslané 
účastníkom inštrukcie.

6. Rôzne, diskusia
Ľ Póčová informovala o zabezpečení akcie Radvanského dňa detí.  P. Cimerman informoval 
o stanovišti Mrázik. 
Poslanec R. Miškár informovala o odstránení oplotenia na parkovisku na Bernolákovej ulici, na 
ktorom môžu naďalej obyvatelia parkovať. 
J. Bystráň žiadal o dosadenie cca 10 stromov v aleji, ktoré chýbajú, aby bol priestor celistvý
Ľ. Póčová informovala o úspešnosti OZ Za dôstojnú Radvaň a získanie finančných prostriedkov na 
Erazmus +.

9. Uznesenie, záver

Predseda ORR Pavol Miklóši poďakoval prítomným za účasť a o 19:30:00 hod. zasadnutie OR 
ukončil. Ďalšie zasadnutie ORR bude 13. augusta 2024 o 18:00 hod.

Zapísala: Gabriela Tokarska, overil: Pavol Miklóši
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